

## 推广优惠条款及细则

1. 本推广活动（「推广活动」）由2018年1月1日至2018年6月30日，包括首尾两天（「推广期」），并且须符合下列一般条款及细则（「条款及细则」）。
2. 本推广活动只适用于位于香港特别行政区（「香港」）的香港上海汇丰银行有限公司（及其继承人及受让人）（「汇丰」或「本行」）持有本行户口或已申请开立本行户口的汇丰客户，而该等客户并符合以下条件（「合格客户」）：
  - (a) 于2018年1月1日年满18岁或以上;及
  - (b) 为非美国公民，及/或美国居民，及/或美国纳税人;及
  - (c) 于推广期内在本行于香港的任何一间分行成功完成财务状况检查及风险评估问卷。
3. 合格客户成功完成财务状况检查及风险评估问卷，可获赠玫瑰金汇丰五百元纪念钞票画（「礼品」）。每位合格客户在推广期内最多可在其中一间汇丰分行获取一份礼品。
4. 礼品数量有限，送完即止。若礼品售罄后，本行有权以任何其他礼品取代而毋须另行通知。
5. 如合格客户就完成财务状况检查及风险评估问卷收到多于一项的推广优惠，本行只会提供价值最高的一项优惠，并以本行的决定为准。
6. 本行保留于任何情况下更改条款及细则的权利。本行亦可运用酌情权取消及/或终止优惠而毋须事前通知客户。本行不会为相关改变，终止及/或取消决定所引致之影响负上任何责任。
7. 此推广优惠条款及细则均受有关监管条例约束。
8. 除有关合格客户及本行以外，并无其他人士有权按“合约（第三者权利）条例”强制执行本条款及细则的任何条文，或享有本条款及细则的任何条文下的利益。
9. 如有任何有关本推广活动的争议，本行保留最终决定权。
10. 如英文译本与中文译本在文义上出现分歧，概以英文为准。
11. 以上推广条款及细则受香港法律所管辖，并按照香港特别行政区法律诠释。
12. 本行及合格客户受香港特别行政区法律管限，并据此解释。有关各方受香港法院之非专属司法管辖权管辖。本条款及细则可由任何具司法管辖权之法院执行。

由香港上海汇丰银行有限公司刊发。

## Promotional Terms and Conditions

1. The promotion (the "Promotion") is from 1 Jan 2018 to 30 Jun 2018 (both dates inclusive) (the "Promotional Period") and shall at all times be subject to these terms and conditions ("Terms and Conditions").
2. The Promotion is applicable to customers of The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited in the Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong") (and its successors and assigns) ("HSBC" or the "Bank") who are HSBC account holders or have applied to become HSBC account holders and have fulfilled the following requirements (the "Eligible Customers"):
  - (a) be aged 18 or above on 1 Jan 2018; AND
  - (b) not be a citizen of the United States of America ("U.S."), a U.S. resident, and/or U.S. tax payer resident; AND
  - (c) successfully complete both of the Financial Health Check (the "FHC") and the Risk Profiling Questionnaire (the "RPQ") at any branch of the Bank in Hong Kong during the Promotional Period.
3. An Eligible Customer who has completed the FHC and the RPQ is entitled to a Rose Gold Foil HSBC \$500 Banknote Photo Frame ("Gift"). Each Eligible Customer is only entitled to receive a maximum of one Gift at a branch of the Bank for the entire Promotional Period.
4. The Gifts are available while stock lasts. The Bank reserves the right to replace the Gifts with any alternative gifts without prior notice.
5. If the Eligible Customer is entitled to more than one promotional offer with respect to the completion of FHC and RPQ, the promotional offer with the highest value (as determined in the sole discretion of the Bank) will be provided.
6. The Bank reserves the right to change these Terms and Conditions at any time and the offer may be withdrawn and/or terminated by the Bank at its discretion without prior notice to the customers. The Bank accepts no liability for any such change, withdrawal and/or termination.
7. These Terms and Conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
8. No person other than the Eligible Customer and the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these Terms and Conditions.
9. In the event of dispute arising out of the Promotion, the decision of the Bank shall be final and conclusive.
10. Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall apply and prevail.
11. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong.
12. Each of the Bank and the Eligible Customer submits to the non-exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong but these Terms and Conditions may be enforced in the courts of any competent jurisdiction.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited